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Bestuur 

De Stichting Bewonersplatform Oud-Ambacht is officieel opgericht op 23 mei 2017. 

Maar voor dat tijdstip werden al vele activiteiten ontplooid. In een vorig  overzicht werden 

de activiteiten vanaf 2013 tot en met 2018 en de doelstellingen beschreven. 

Tot mei 2019 bestond het bestuur uit drie personen: Mieke 

Peters voorzitter, Kees Clement secretaris en Loek Snijders 

penningmeester. In mei trad Mieke af als voorzitter (zie foto) en 

werd het nog zittende bestuur uitgebreid met Hermine Koning 

en Marian Verver. Er is sprake van een collectief waarbij Loek en 

Kees de bijeenkomsten van het Platform afwisselend voorzitten. 

I.t.t. voorgaande jaren is de wijkcoördinator van de gemeente in 

het verslagjaar beperkt  betrokken bij de voortgang van 

activiteiten omdat de gemeente prioriteit geeft aan andere 

wijken. Het platform kwam in 2019 zeven keer bijeen.  

Gemiddeld waren er zeven personen aanwezig. 

Terugkerende activiteiten  

De buurtbezem 
De buurtbezem komt minstens zes keer per jaar in actie. Twaalf wijkbewoners vormen de 

vaste kern en zijn in wisselende samenstelling actief. Op zaterdagochtend wordt gestart 

vanaf de Bethelkerk en verdelen de buurtbezemers zich over de buurt  Oud Ambacht.  

Naast dat er een groep aan de slag 

gaat,  zijn er wijkbewoners die rond 

hun woning de buitenruimte schoon 

houden. Ook basisschool het Ambacht 

is nog steeds zeer actief. Jong 

geleerd….. Plannen om ook andere 

scholen actief te maken zijn er. Rond 

de Lyceumlaan  is een nieuwe 

Buurtbezem ontstaan. Zij hebben eerst 

ervaring opgedaan met de Buurtbezem 

Oud Ambacht en gaan nu zelfstandig 

verder. Een nieuwe Buurtbezem in een 

ander deel van Ambacht.  

"Daar worden we blij van". 
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Overleg met de gebiedsmanager en met de wethouder 

* Op 30 januari wordt de bewonersbijeenkomst van eind 2018 over de bouw van woningen 

op de terreinen van Van der Kooij in een overleg met de gemeente geëvalueerd; zie 

verderop in dit verslag. 

* Op 10 mei wordt overlegd met de (nieuwe) gebiedsmanager, met name omdat er een flink 

aantal knelpunten ligt waarover al in 2017 en 2018 afspraken met de gemeente zijn 

gemaakt, die nog steeds niet zijn nagekomen. Door de gebiedsmanager wordt erkend dat er 

tot nu toe te weinig inzet is geweest van de kant van de gemeente. De wijkschouw die al in 

2017 plaatsvond en waarbij vele knelpunten werden gesignaleerd, zal worden overgedaan, 

zo wordt beloofd. In het verslagjaar is dat niet gebeurd. 

* Op 28 augustus wordt overlegd met de verantwoordelijke wethouder Mevr. Ivana 

Soomers. Hoofdpunten van gesprek zijn de communicatie van de gemeente met het 

platform en de interne afstemming binnen de gemeente. Op beide vlakken worden flinke 

problemen ervaren.  De wethouder zegt de problemen te herkennen en eveneens dat de 

problemen absoluut zullen worden opgelost. 

* Op 18 november wordt opnieuw overlegd met de wethouder omdat er weinig is gedaan 

met de afspraken in het vorige overleg en het gevoel bestaat dat er heel weinig aandacht 

(meer) is voor Oud-Ambacht. Er zijn vertrouwenwekkende signalen nodig want anders 

dreigen mensen het bijltje erbij neer te gooien. Vervolgens wordt een aantal concrete 

knelpunten besproken. De wethouder zegt toe binnen drie weken terug te koppelen. Omdat 

dat niet gebeurt, trekt het Platform weer aan de bel waarop wordt meegedeeld dat er na het 

vertrek van de nieuwe gebiedsmanager waarmee het platform in mei jl. sprak, nog geen 

nieuw aanspreekpunt bekend is. Op de andere afspraken wordt niet teruggekomen.  

* Op 20 december wordt omdat ook anderszins blijkt dat er weinig tot niets gebeurt met de 

signalen aan de wijkcoördinator nogmaals de boodschap afgegeven dat het zo niet goed 

gaat. 

Ouderen in de buurt 
Het afgelopen jaar zijn de activiteiten voor de oudere buurtbewoners gecontinueerd. De 

groep bestaat uit ongeveer 22 deelnemers, die wisselend aanwezig zijn. De meeste uitjes zijn 

goed bezocht, sommige  activiteiten hebben minder mensen getrokken. 

* In januari is de werkgroep ouderen van het platform met 12 ouderen te gast geweest bij 

Jan van Dorp, de kunstenaar uit onze buurt die het project “servies under the bridge” (zie 

elders in dit verslag) coördineert,  om verhalen te vertellen over onze buurt. Jan heeft alle 

gesprekken opgenomen en gebruikt voor het project onder het viaduct. In het 

Gemeentearchief worden de uitgeschreven verhalen bewaard. Een van de leden van de 

werkgroep heeft in juni namens de groep het DNA kunstwerk van de ouderen onthuld en 

een toelichting gegeven. 
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* In februari is er een koffieochtend gehouden in de Watertoren in het Park, met een 

rondleiding door de toren, vergezeld van een gids. Tijdens de koffie is iedereen uitgenodigd 

te vertellen waarom hij/zij in Oud-Ambacht woont. Het is gebleken, dat veel deelnemers al 

heel lang in Oud-Ambacht wonen, binnen Oud-Ambacht verhuisd zijn en soms gewoon nog 

in het ouderlijk huis verblijven. Er hebben 22 mensen deelgenomen. 

* In mei is de groep gaan lunchen bij de Buur(t)vrouw in het Nieuwlandpark. Een prachtige 

dag, zodat we heerlijk buiten hebben gezeten en er veel geanimeerde gesprekken zijn 

ontstaan. Vlaardingen in Beweging (VIB) is ook aanwezig, in de persoon van Göky Zeinstra, 

om over hun activiteiten te vertellen. Er zijn 20 deelnemers geweest.  

* In juli en augustus twee maal een zomeravondwandeling in de Broekpolder. Deze 

wandeling is een onderdeel van het vaste repertoire van de Federatie Broekpolder. In juli 

een grote opkomst (10 deelnemers)en hebben we  een aparte wandelgroep Ambacht 

gevormd, in augustus was de belangstelling minder groot (2). De Ambachters zijn toen 

meegelopen met andere wandelaars. 

* In november een middag bij de Jeu de Boulesvereniging. Deze middag is georganiseerd in 

samenwerking met VIB. Helaas was de belangstelling erg gering, maar 5 aanmeldingen. We 

zijn aan het onderzoeken wat de reden is, en gaan deze bijeenkomst waarschijnlijk in 2020 

nogmaals aanbieden. 

 

 

 



 
6 

 

Ouderen Molenzicht 

Op verzoek van een aantal bewoners van Molenzicht zijn we aan de slag gegaan met een 

maandelijkse “soos” voor deze bewoners. In Molenzicht is geen ontmoetingsruimte en dat 

wordt wel gemist, men wil wel eens samen koffie drinken, een praatje maken, elkaar 

ontmoeten. 

Samen met drie actieve bewoners en een medewerker van Minters hebben we in juni een 

eerste avond georganiseerd om met elkaar de wensen en verwachtingen te bespreken. Er 

zijn maar liefst 14 dames en heren op afgekomen! Dankzij de fantastische medewerking van 

Henk van Nieuwkerk, penningmeester van het bestuur van Sparkle,  mogen we om niet 

gebruik maken van de ruimte van Sparkle aan het Bordesplein, op zo’n 500 meter van 

Molenzicht.  

In het algemeen is er vooral behoefte aan ontmoeting met niet teveel toeters en bellen. In 

het laatste kwartaal zijn er drie avonden geweest: in oktober, november en december. We 

hebben erg gezellige avonden gehad met spelletjes, een handwerkje en mooie gesprekken. 

Helaas een geringe opkomst, 4 à 5 mensen, wat natuurlijk erg weinig is. Ligt het aan de 

locatie, aan het tijdstip (vroege avond), we weten het niet en beraden ons op een vervolg.  

Voorts hebben we zowel de ouderen van Molenzicht als de andere ouderen actief betrokken 

bij het Rondje Ambacht in juni en de ontsteking van de Kerstboom aan het Bordesplein in 

december. 

Buurtspeelmiddagen 
 
In 2018 is er in september een eerste buurtspeelmiddag georganiseerd op het Bordesplein, 
een fijne samenwerking tussen het Bewonersplatform en Minters. 
Helaas werd deze dag vanwege de regen afgelast. 

Niet getreurd: gewoon een doorstart in 2019. 
Er hebben twee buurtspeelmiddagen plaatsgevonden, op een zondag in maart en 
september.  
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De mensen van Minters hebben zorg gedragen voor allerlei leuke en vaak Oud Hollandse 
spelletjes en wij voor de publiciteit in de wijk.  
Op de dag zelf is het gelukt het Bordesplein in een mum van 
tijd omgetoverd in een plein vol spelen, een knutseltafel en 
een plek voor ontmoeting, koffie en thee. 
En wat een geluk:  beide dagen perfect weer! 
De middagen zijn goed bezocht door kinderen en ouders. De 
meeste kinderen waren tussen de 4 en 12 jaar oud, 
basisschoolkinderen dus. 
Er is naar hartenlust gespeeld door jong en oud, ook oudere 
buurtbewoners zijn  een kijkje komen nemen, en een praatje 
komen maken. 
Het aantal deelnemers is moeilijk te schatten, het was in elk 
geval een gezellige drukte. 
Wordt vervolgd in 2020! 
 

Overige activiteiten  

Hondenuitlaatroute 

Er is al lang geleden een werkgroep hondenuitlaatroute gestart,  maar de vraag bij de 

gemeente  om hierin samen te werken, blijft lang onbeantwoord.  

Helaas is ook in 2019 weinig terechtgekomen van de hondenuitlaatroute. Er is wel met de 

gemeente gesproken en het plan is positief ontvangen. Het plan gaat echter volgens de 

gemeente (te) veel geld kosten om het in één keer uit te voeren. De gemeente stelt voor dit 

plan in stukjes uit te voeren. Momenteel zijn bij de gemeente niet de juiste personen 

beschikbaar om dit plan te bespreken. .Het Bewonersplatform Oud Ambacht wil kijken naar 

sponsoring voor dit plan. In 2020 staat dit plan gewoon weer op de agenda en we hopen dan 

op uitvoering. Een mooie route voor hond en baas en een schone leefomgeving 

Facebook 

De facebookpagina van het Platform 

is een succes. Er worden veel 

berichten op geplaatst en het is het 

dus een prima communicatiemiddel 

niet alleen voor de bewoners van 

Oud-Ambacht, maar ook breder voor 

de bewoners van andere delen van 

Ambacht en daarbuiten. 

Iedereen die een bericht heeft dat 

specifieke relevantie heeft voor Oud-

Ambacht kan dat op de 

facebookpagina  van het bewonersplatform plaatsen. Inmiddels is het aantal volgers van de 

facebookpagina gestegen tot bijna 500. 
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Woningbouw op het V.d. Kooij- terrein 

In het vorig verslag is melding gemaakt van de door circa 350 personen bezochte  

bijeenkomst op 20 november 2018 over de plannen voor de bebouwing van de twee 

terreinen van de Van der Kooij-garage, namelijk het blok Bordesplein- Jan Ligthartstraat - 

Kethelweg en het tegenover gelegen terrein van de dr. De Visserschool aan het Emaus 

inclusief de daarachter gelegen terreinen aan de Kethelweg. Op de avond heeft de architect 

de plannen toegelicht en een groot aantal vragen beantwoord. 

Op 8 april wordt in een brief ondertekend door de gemeente, de projectontwikkelaar van 

het gebied en het bewonersplatform het verslag van de avond aan de bewoners van Oud-

Ambacht gestuurd met de mededeling dat het voorlopig ontwerp van het bouwplan (nog) in 

het tweede kwartaal van 2019 aan de bewoners zal worden gepresenteerd. 

Alhoewel aan deze toezegging in elk overleg met de gemeente wordt herinnerd geeft de 

gemeente aan geen partij te zijn. Ook acht de gemeente het, tot ontsteltenis van het bestuur 

van het Platform, niet noodzakelijk de bewoners te informeren over het waarom van het 

uitblijven van de opvolging van de op 8 april gedane toezegging.  

Parkeren 

Er is door de werkgroep parkeren een uitgebreide inventarisatie gemaakt van mogelijke 
extra parkeerplaatsen in een deel van Oud-Ambacht. Daar zijn flink wat plekken bij die 
kunnen worden gerealiseerd  zonder dat de balans met ruimte voor andere functies 
onaanvaardbaar wordt verstoord.  
Overleg met de gemeente heeft tot nu toe niets opgeleverd met als reden dat er volgens de 
gemeente geen geld is. De aangedragen suggesties kunnen in een groot aantal gevallen 
zonder hoge kosten worden uitgevoerd. Het voornemen is om in 2020 een buurtbrede 
bijeenkomst te organiseren om de plannen te bespreken en te bezien welke verdere 
suggesties er zijn ook voor andere delen van de buurt. Wij zullen daarna met de gemeente in 
gesprek gaan en vragen om een meer  creatieve benadering dan tot nog toe werd getoond. 

Rondje Ambacht 

Op vrijdag 14 juni en zaterdag 15 juni 2019 bruiste het wederom in Vlaardinger Ambacht. 
Bewoners, ondernemers, streekmuseum en kerk zetten hun (tuin)deuren weer wagenwijd 
open voor wijkgenoten, maar zeker ook voor belangstellenden van binnen en buiten de 
stadsgrenzen. Dat er veel creatieve en muzikale mensen in deze wijk wonen werd al snel 
duidelijk als je een rondje maakte langs al deze tuinen. Het mooie van dit evenement is dat 
buurtbewoners elkaar ontmoeten en met elkaar in gesprek raken. Verhalen van vroeger 
komen boven drijven. Alhoewel dit festijn niet vanuit het Bewonersplatform wordt 
georganiseerd, wordt het  wel van harte ondersteund. Dat gebeurt door de coördinatie van 
activiteiten op het Bordesplein waar een aantal kramen met het thema hobby's en 
verzamelingen staan, waar koffie, thee en limonade wordt geserveerd en waar bewoners 
over de wijkactiviteiten en het Platform worden geïnformeerd. Bovendien werd dit keer 
door het Platform een oldtimershow georganiseerd. Rond het plein stonden ruim 20 fraaie 

exemplaren geparkeerd, variërend van een Amerikaanse truck uit de 2e Wereldoorlog tot 
Volkswagenbusjes, Engelse, Italiaanse , Duitse en Franse cabrio’s, sportwagens en sedans. 
Als verrassing mochten  als afsluiting van de dag belangstellenden meerijden voor een 
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'Rondje Ambacht' .  
Tegelijkertijd werd die middag het verblijf voor jong volwassenen met een verstandelijke 
beperking, Sparkle, op de hoek Bordesplein, Asterstraat officieel geopend door wethouder  

Jacky Silos. 
 De nachtburgemeester van Vlaardingen Leo IJdo was ingehuurd om plaatjes te draaien op 
het podium. Al met al een zeer geslaagde dag! 

Luchtvaartlawaai 

In januari 2017 werd door het bewonersplatform een informatieavond georganiseerd over 
de plannen om het aantal vluchten op Luchthaven Zestienhoven flink uit te breiden. Eind 
2019 wordt er overlegd met een paar bewoners die zich zorgen maken over het 
toenemende lawaai. Formeel heeft Vlaardingen geen positie omdat de vliegtuigen officieel 
hoger moeten vliegen dan waaronder er sprake is van lawaai waar wat aan gedaan moet 
worden. Maar de praktijk is anders: veel mensen in Oud-Ambacht hebben last van het 
lawaai. Het komende jaar zal moeten worden bekeken wat wij verder kunnen betekenen. 

AED’s 

Al eerder is geconstateerd dat er in de wijk behoefte is aan een paar AED’s op een aantal 

centraal gelegen plekken. De gemeente heeft aangegeven dat er eerst meer inzicht moet 

komen waar er nu precies al AED’s zijn, alvorens verdere actie wordt ondernomen. Dit punt 

blijft dus ook op de agenda staan voor 2020. 
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Ontwikkelingen rond café de Gouden Leeuw op het Emaus 

De burgemeester Mevrouw Jetten had het Bewonersplatform uitgenodigd om ons bij te 

praten over café de Gouden Leeuw. Eerder dit jaar had zij in dit kader met enige 

platformleden gesproken over de onrust in de buurt en nu kwam de stand van zaken ter 

sprake, inzake de overlast in de buurt door het café, de reacties van een aantal bewoners en 

de maatregelen van de gemeente. In het kort komt het erop neer, dat de gemeente de 

lokaliteit scherp in de gaten houdt, controles uitvoert en doet wat mogelijk is om overlast te 

voorkomen. Ingrijpen of verbieden is niet aan de orde, zolang er geen strafbare feiten 

plaatsvinden. De buurtbewoners zijn ook geregeld uitgenodigd voor een gesprek, maar 

hebben niet op de uitnodiging van de gemeente gereageerd. 

Servies Under the bridge  
Mandy Leeman had een idee; wat zou het leuk zijn als die naargeestige plek bij de Trekkade 
onder het viaduct van de Heusdenslaan opgeknapt zou worden. Ze klopte aan bij Stichting 
Flagen. De kunstenaars van Stichting Flagen hebben er weer jonge kunstenaars bij gezocht. 
Ze zijn als team een avontuur van 1,5 jaar aangegaan onder de titel: op zoek naar het ritme 
van de wijk. Bewoners, ondernemers, scholieren, het Gemeentearchief, het museum, het 
bewonersplatform: iedereen heeft meegewerkt en zijn verhalen gedeeld. Uit de aftrap 
tijdens het festival Under the Bridge zijn allerlei ontmoetingsmomenten voortgekomen. Tot 
slot zijn er 10 panelen gemaakt met verschillende thema's die een plek op een pilaar hebben 
gekregen en die op 14 juni zijn onthuld. Met een chromosoom als verbindende vorm is zo 
het DNA van de wijk vastgelegd en heeft Ambacht er een mooie plek bij. Voor meer 
informatie moet de bezoeker wel aan het werk: bij de playnatic staat een trapmechanisme 
zodat men toelichting krijgt. 

 
Under the bridge festival 

 

 
In 2019 was er weer een ‘under the 
bridge’ en weer hadden we het weer 
mee! Zo’n 500 mensen uit de wijk 
kwamen naar het viaduct om te 
kijken en te luisteren naar de ’local 
heroes’: vijf bands met minimaal één 
muzikant vanuit de wijk. Je kon 
zittend, staand of liggend genieten en 
er werd ook zeker gedanst en 
meegezongen.  Het geluid was 

ditmaal van bijzonder goede kwaliteit door de inhuur van een geluidsman met professionele 
gear. De huur hiervan werd mogelijk gemaakt door de financiële bijdrage vanuit het 
Bewonersplatform. Uiteraard was er ook weer bier van Vulcaan (let wel: ook daarvan komt 1 
persoon van regelrecht uit Ambacht…) een pittoreske pizzabakker en cappuccino uit een 
Citroen Dyane.  Net als voorgaande jaren was deze vierde editie een succes, maar, zegt 
organisator Raphael de Kort, dat zou niet gelukt zijn zonder de hulp van bewoners en 
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ondernemers uit de wijk. Dank aan alle flyeraars, posterplakkers, sponsoren, auto-uitleners, 
sjouwers, de gemeente Vlaardingen én de Buitenlijn.  

 
Picknickconcert 

 
Op zondag 8 september werd op het Burgemeester de 
Bordesplein weer een Picknickconcert gehouden met 
vanaf het buurtpodium optredens van Acoustic Sun met 
Emmy van Boven ( zang/piano) en Lieke van der 
Zon,( Zang/gitaar ) haar ouders zijn woonachtig in 
Vlaardinger Ambacht. Hun genre songwriting en covers 
van vrolijk naar gevoelig was verfrissend en 
vernieuwend. Vervolgens betraden Kees Kingsize 
(gitaar/zang) en Evert Willemstijn (contrabas) van het 
swingende Haagse duo Catscratch het podium.  Een all 
around blend van swingende jazz, Gouwe Ouwe Hits, 
Old Time Blues en vrolijke Calypso’s. Ook hun optreden 
was zeker een succes ! 
Het weer dreigde in het begin van het eerste concert 
roet in het eten te gooien, maar  het kwam uiteindelijk 
toch goed met zelfs zon, een wederom, zeer gezellig  
picknickconcert met  veel belangstellende buurtgenoten. 

Van de door velen meegenomen picknick spullen werd lekker gesmikkeld- en gedronken Ook 
van de gratis koffie- en thee vanuit de kraam van ons bewonersplatform werd goed gebruik 
gemaakt ! 
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Praaiplaatsen 

Familie- en gemeentelijke openbare berichten werden vroeger vaak via de zogenaamde 

praaiplaatsborden aan de burgers kenbaar gemaakt. Aan het oude Raadhuis aan het Emaus  

hangt nog zo’n bord aan de zijgevel, weliswaar daar in de vorm van een kast met glas ervoor. 

Deze praaiplaatsborden hingen of stonden verspreid door de gemeente op plaatsen waar 

“veel volk” kwam . Een soort  van “social media avant la lettre” zou je kunnen zeggen. 

De Vlaardingse stadsomroeper en literator Peter de Jong heeft jaren geleden het initiatief 

genomen om de praaiplaatsborden weer terug te laten komen in het stadsbeeld 

Als Bewonersplatform hebben wij Peter in 2015 opdracht gegeven om twee borden te 

maken bij het project renovatie Burgemeester de Bordesplein. Een  bord met de namen van 

de sponsoren en een echt  praaiplaatsbord. Van het praaiplaatsbord wordt veelvuldig 

gebruik gemaakt met aankondigingen, oproepen in de vorm van, posters van activiteiten in 

Vlaardingen maar ook soms meldingen over vermiste katten of verloren voorwerpen.  

Door het succes van deze borden hebben we besloten om Peter de Jong er meerdere te 

laten maken en in het Oude Ambacht te laten plaatsen. De volgende twee zullen in het 

eerste kwartaal van 2020  voor de stenen brug  ter hoogte van Plein Emaus/Prins 

Bernhardlaan en hoek Sportlaan/ Nachtegaallaan geplaatst worden, e.e.a. gepaard met een 

feestelijke onthulling om er extra aandacht aan te besteden en het gebruik ervan te 

promoten. 

Ontsteken kaarsjes aan de kerstboom/Wilhelminalantaarn 

Zoals al jaren gebruikelijk werden een 

aantal dagen voor de Kerst de kaarsjes 

aan de met lichtslingers in de vorm van 

een kerstboom versierde 

Wilhelminalantaarn ontstoken. 

Gelukkig was het droog en een dertigtal 

bewoners was er getuige van dat een 

paar buurtkinderen met een druk op de 

knop de lichtjes in werking stelden. 

Heerlijk glühwein, warme 

chocolademelk  en zelfgebakken 

koekjes, dus genieten! En natuurlijk 

gezellig praten met buren van iets 

verderop die je niet elke dag ziet. 

Voor het eerst dit jaar werd een 

(teken)film geprojecteerd op een groot 

zeil dat was bevestigd aan het 

podiumpje. Smaakt naar meer: 

buitenfilm in de zomer, wie weet! 
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Onderhoud Burgemeester de Bordesplein 
Een paar jaar geleden is het Burgemeester de Bordesplein herschapen tot een waar 

paradijsje, een prachtig ontmoetingspunt voor de buurt compleet met een heel leuk podium 

en een paar fraaie zitbanken. Toen zijn ook afspraken gemaakt over het onderhoud:  

* de gemeente zorgt ervoor dat het gras regelmatig wordt gemaaid om te voorkomen dat de 

hardnekkige woekerplant de japanse duizendknoop binnen een paar jaar het hele pleintje 

zou hebben  gekolonialiseerd; 

* de bewoners zorgen voor de rest van 

het onderhoud, halen het onkruid weg, 

snoeien de hagen, zorgen dat er 

voldoende water staat in de 

vogeldrinkbakken bij het mini-rotstuintje, 

geven de planten rond de 

Wilhelminalantaarn regelmatig water 

enz. Dat gebeurt zo’n vijf keer per jaar. 

Het leuke is dat niet alleen 

pleinbewoners meedoen maar ook 

buurtgenoten uit andere straten. 

Ook tussen de gezamenlijke onderhoudsbeurten zorgen individuele bewoners voor het 

nodige onderhoud. 

Het plein heeft ook zo zijn functie, ontmoetingsplek voor bewoners, meer dan waar 

gemaakt. 

Het plein wordt ook steeds meer gebruikt door mensen die gezellig even op één van de 

banken in de zon zitten en een praatje maken. Soms spontaan, soms afgesproken wordt er 

koffie en thee of een glaasje wijn gedronken. Ook de kinderen uit de buurt hebben het plein 

inmiddels ontdekt als een heerlijke speelplek. 
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